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Wczoraj, konferencję prasową w Rzymie odbyło również CSKA Moskwa.

Obok trenera Słuckiego, w sali prasowej pojawił się pomocnik drużyny,

Roman Eremenko, były gracz Udinese.

 

SŁUCKI

Jaka jest różnica pomiędzy poprzednim sezonem, gdy CSKA grało w Lidze

Mistrzów i w tym, w tej grupie?

- Faworytami grupy są City i Bayern, które wygrały swoje ligi. Można będzie łatwo

zobaczyć na jakim poziomie międzynarodowym się znajdujemy. Dzięki zakupowi

Romana i innych graczy CSKA jest mocniejsze.

 

To prawda, że zakończyłeś karierę piłkarską, bo spadłeś z drzewa ratując

kota sąsiada?

- Tak, to prawda, od tamtego czasu nie miałem więcej kotów.

 

Którego z graczy Romy obawiasz się najbardziej?

- Ofensywa Romy jest przerażająca, gdyż każdy z graczy Romy, Totti, Iturbe,

Gervinho, Pjanic, może zdecydować o wyniku w pojedynkę.

Ranking odzwierciedla realne walory drużyn, czy uważasz jednak, że Roma

jest mocniejsza od CSKA?

- Fakt, ze znaleźliśmy się w trzecim koszyku, a Roma w czwartym, wynika z tego, że

Roma nie występowała w Lidze Mistrzów i w tym sensie nie uważa się ich za

faworytów. Gdy zobaczymy na graczy i trenerów, których posiada Roma, historia

wygląda zupełnie inaczej.

 

Zmierzyłeś się z Garcia, gdy ten trenował Lille. Widzisz różnice?

- Drużyny są podobnie zbudowane, obydwie ofensywne, jednak w Lille dysponował

drużyną o mniejszym kalibrze w porównaniu do Romy.
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Celujesz w remis czy masz nadzieję na trzy punkty?

- Niezależnie od trudności meczu oni zagrają o zwycięstwo, zobaczymy jak skończy

się mecz. Ich celem jest wygrana.

 

EREMENKO

Jak się czujesz wracając do Włoch po tym jak byłeś w Udinese?

- Wracam zawsze chętnie. Gra w Rzymie, na tym stadionie, jest zawsze wielką

radością.

 

Jak podejdziecie w Rzymie do tak ważnego meczu w tak trudnej grupie?

- Odrobiliśmy wynik w ostatnim meczu. W Lidze Mistrzów nie ma słabych drużyn i

musimy zmierzyć się ze wszystkimi z maksimum naszych sił.

 

Którzy gracze Romy wywołują największy strach w twojej drużynie?

- Nie boję się nikogo. Musimy cały czas uważać na Tottiego, osobiście podoba mi się

Pjanic.

 

Czujesz się gotowy na nową przygodę z Włochami?

- Moim zdaniem tak. Mam już 27 lat, rozegrałem wiele meczów w Lidze Europy i

Lidze Mistrzów.

 

Gdzie zakończą w grupie CSKA i Roma?

- Faworytem jest Bayern. Pozostałe drużyny stoczą bitwę.
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